



### **108 new Micro ISO Automotive Relay**

With only 16mm high, the 108 series represents the new generation of micro ISO automotive relay.

It has 1NO contact form with AgSnO contact material, it is rated 25A 14VDC and has a sensitive coil of 800mW.

As option, 108 relay is proposed with resistor or diode in parallel to the coil, a PCB version is also available.

The 108 is designed to be used in the following car applications: headlights, fog lamps, radiator fan, heater, horn, defogger, ...

In conformity with SONG CHUAN environmental policy the 108 complies with ELV-Directive 2000/53/EC and new RoHS-Directive 2011/65/EU.

### **108 – das neue Micro ISO Automotive Relais**

Mit nur 16mm Höhe, stellt die 108er Serie die neue Generation von Micro ISO-Automotive Relais dar.

Es besitzt einen Arbeitskontakt aus AgSnO, ist auf 25A 14VDC ausgelegt und mit einer sensitiven Spule von 800mW ausgestattet.

Auf Wunsch ist das 108er Relais mit einem elektrischen Widerstand oder einer parallel zur Spule geschalteten Diode erhältlich. Außerdem wird es in einer Leiterplatten- Version angeboten.

Das 108 wird in den folgenden Bereichen eingesetzt: Scheinwerfer, Nebelschlussleuchte, Kühlerlüfter, Heizung, Hupe, Scheibenheizung, ... .

Gemäß der Umweltpolitik von SONG CHUAN, erfüllt das 108 die ELV- Richtlinie 2000/53/EC sowie die RoHS- Richtlinie 2011/65/EU.